
Protokół Nr 1/2014
posiedzenia Komisji Edukacji 

Rady Powiatu Nowosądeckiego 
w dniu 30 grudnia 2014 r.

Realizowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku posiedzenia.
2. Wybór  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Edukacji  Rady  Powiatu 

Nowosądeckiego.
3. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1.
Przewodnicząca Komisji Zofia Nika otworzyła posiedzenie i przywitała wszystkich 
przybyłych.

W posiedzeniu uczestniczyło 10 członków Komisji oraz zaproszeni goście:

Marek PŁAWIAK - Starosta Nowosądecki,
Zbigniew CZEPELAK - Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury 

i Sportu.

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego Protokołu.

Przewodnicząca  komisji przedstawiła  porządek  posiedzenia  i  poddała  go  pod 
głosowanie.

Porządek posiedzenia został jednogłośnie przyjęty.

Ad. 2.
Członek Komisji Edukacji Marek Kwiatkowski zgłosił kandydaturę Pana Mariana 
KUCZAJA na stanowisko Wiceprzewodniczącego Komisji.

Pan Marian KUCZAJ wyraził zgodę na kandydowanie.

Przewodnicząca Komisji  Zofia  Nika  poddała pod głosowanie kandydaturę  Pana 
Mariana KUCZAJA na stanowisko Wiceprzewodniczącego Komisji Edukacji RPN.

Za kandydaturą 9członków Komisji, przeciw – 0, wstrzymało się –1. 

Wiceprzewodniczącym Komisji Edukacji Rady Powiatu Nowosądeckiego został 
Pan Marian KUCZAJ.

Ad. 3.
Przewodnicząca  Komisji  Zofia  Nika  wraz  z  członkami  komisji  ustaliła  wstępnie 
posiedzenia komisji na wtorki godz. 15:30.
Dyrektor  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Zbigniew  Czepelak  przedstawił 
ogólną  informację  nt.  placówek  oświatowych  Powiatu  Nowosądeckiego,  m.in.  o 
typach szkół, zawodach, liczbie uczniów, oddziałów. Dyrektor podkreślił, iż sytuacja 
w  oświacie  nie  jest  łatwa,  ok.  40% uczniów z  terenu  powiatu  wybiera  szkoły  w 
mieście Nowy Sącz. Będą organizowane targi pracy m.in. w Krynicy, Starym Sączu, 
Grybowie.  Dyrektor  w dalszej  części  wypowiedzi  poinformował,  iż  planowane jest 
przeprowadzenie badań preferencji uczniów odnoście kierunków kształcenia itp. 
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Dyrektor  odnosząc  się  do  sytuacji  konfliktu  na  terenie  placówek  oświatowych  w 
Starym Sączu, poinformował, iż 2 września 2014 r., do Starostwa Powiatowego w 
Nowym Sączu wpłynęło pismo Pani Małgorzaty Piluch w sprawie skargi na działania 
Dyrektora  Zespołu  Szkół  Ponadgimnazjalnych  im.  Ks.  Prof.  Józefa  Tischnera  w 
Starym Sączu. W skardze zarzucone zostały rzekome nieprawidłowości w zakresie 
zarządzania  placówką  oświatową.  Sprawie  tej  nadano  bieg  kierując  ją  do 
rozpatrzenia  przez  Komisję  Rewizyjną,  która  przeprowadziła  postępowanie 
wyjaśniające.  Ustalono,  iż  podniesione  w  skardze  zarzuty  dotyczące 
dyskryminowania  skarżącej  jako  nauczyciela  języka  polskiego  w  Zespole  Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Starym Sączu nie znalazły uzasadnienia. Komisja Rewizyjna 
na posiedzeniu z udziałem samej skarżącej oraz Dyrektora Szkoły Pani Małgorzaty 
Konstanty  pozwoliły  na  ustalenie,  iż  sprawa  decyzji  o  przydziale  poszczególnym 
nauczycielom wymiaru godzin w poszczególnych oddziałach szkoły leży w wyłącznej 
kompetencji dyrektora szkoły, który na potrzeby organizacji kolejnego roku szkolnego 
opracowuje  stosowne dokumenty w postaci  arkuszy  organizacyjnych.  Arkusze są 
następnie zatwierdzane przez organ prowadzący. Kwestia przyjmowania uwag dot. 
rzekomo  niewłaściwego  rozkładu  godzin  dla  poszczególnych  nauczycieli  leży 
również  kompetencji  dyrektora  szkoły.  Dyrektor  Czepelak  poinformował,  iż  został 
zobowiązany  przez  Komisję  Rewizyjną  do  bieżącego  monitoringu  problemów we 
wszystkich  podległych  szkołach  celem  natychmiastowego  podejmowania  działań 
mediacyjnych  dla  wyeliminowania  sytuacji  konfliktowych  w gronie  nauczycielskim. 
Dyrektor poinformował, iż przeprowadzone były rozmowy ze związkami zawodowymi 
i wykazywano chęć porozumienia. 
Członek  komisji  Andrzej  Gancarz  przyznał,  iż  komisja  rewizyjna  bardzo 
skrupulatnie zajmowała się tematem Starego Sącza. 
W związku  z  niepokojącymi  informacjami  na  temat  konfliktu  na  terenie  placówek 
oświatowych  Starego Sącza, Pan Antoni  Poręba w wyniku  dyskusji  na powyższy 
temat zgłosił  wniosek do protokołu w sprawie zorganizowania spotkania Komisji  z 
przedstawicielami  związków  zawodowych  ze  wszystkich  szkół  powiatowych 
działających na terenie Starego Sącza.

Przewodnicząca Komisji Zofia Nika poddała wniosek pod głosowanie.
Wniosek został przyjęty. Za - 7 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących się - 3 
głosy.
Członek komisji  Stanisław Sułkowski  zwrócił  uwagę,  iż  obniżono pieniądze na 
działalność Ogniska Pracy Pozaszkolnej w Muszynie. Zdaniem radnego 1,5 etatu w 
w/w jednostce to jest za mało. 

Komisja przyjęła informację.
Materiał stanowi załącznik do protokołu.

Ustalono  także  następne  posiedzenie  komisji  na  13  stycznia  godz.  15:30. 
Posiedzenie  będzie  poświęcone  spotkaniu  z  przedstawicielami  Związków 
Zawodowych przy Liceum Ogólnokształcącym im. Marii Skłodowskiej-Curie w Starym 
Sączu, a także Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. Ks. Prof. Józefa Tischnera 
w  Starym  Sącz,  a  także  zaopiniowaniu  projektu  uchwały  budżetowej  Powiatu 
Nowosądeckiego na 2015 rok w zakresie obejmującym działania Komisji.  Komisja 
wypracuje także plan pracy Komisji na 2015 rok.

Przewodnicząca Komisji Zofia Nika  zgłosiła propozycję, aby jeden z pierwszych 
wyjazdów komisji po jednostkach oświatowych był wyjazdem do Starego Sącza.
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Ad. 4.
Przewodnicząca  Komisji  Zofia  Nika podziękowała  zebranym  
za przybycie i zamknęła posiedzenie.

Przewodnicząca
       Komisji Edukacji RPN

                Zofia NIKA

Protokołowała: Anna Walczak 
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